

ပါဝင်မှုစည်းပါမည့်။

စာရင်းသြဋ္ဌာန်းချခင်းအတည့်ပျစ်မီးဝှံ့ဝှံ့ ဝေနာက္ကပ မညည့် ဝေရးသြဋ္ဌာန်းခံကုမဆို အားလံဝှံ့တိုညသည့် ဤ မူဝါဒ၏ အစိတ္တပိုင်းပျစ့ည့်။

သင့်၏ အာမခံမူဝါဒမှ ရပိုင်ငွေ့ရှိသည့် အရာ

ဤ အာမခံမူဝါဒအောက်ရှိ သင့်၏ အကာအကြယည့် အာမခံအခံနှိလအကြောင်း ပျစ့စွာည့် ဤအာမခံမူဝါဒအကြောင်းကြော့ ဝေဟံ့ပုပထားဝေသာ ပျစ့စွာအကြကု သင့်အား ဝေငြေပုကားဆိုည့်ဝှံ့ပတ္တကွပီး ကာကြယပေးပါလိမ့်မည့်။

ကြမ်းဖိုးကြိမ ဝေးဝေရ်ခင်း ပျစ်ပျစ် ဝှံ့ဝှံ့ ကြမ်းဖိုးကြိမ ဝေးဝေမ်မည့် ပမာဏသည့် ဤ အာမခံမူဝါဒ၏ စည်းမံဉ်းသတ္တုကွားဝှံ့ဝှံ့ ခံနွမ်းမားအေပုကြော့ မူတည့်ပါသည့်။ ဝေအာကြော့ ဝေဟံ့ပုပထားသည့် အကာအကြယူးယားကြော့ စီစဉ်ပုပထားသည့်အတိုင်း အစီအစဉ်၏ အမ်းဆံဝှံ့ အက်ဒီအီမတု အကန့အသတု အပါအဝင်ပျစ့စွာပါသည့်။

အကာအကြယူးယား

အက်ဒီအီမတု	အာမခံထားရှိသူတစု ဝေယာက္ကိုင် အမ်းဆံဝှံ့ အက်ဒီအီမတု (S\$)
အခန်းက ၁	မေတာ့တဆထိခိုကုဝေသဆံဝှံ့မး \$၅၀၀၀
အခန်းက ၂	ဝေရရည့် မသန္ဓ်မူးပျစ့စွာ \$၅၀၀၀
အခန်းက ၃	မေတာ့တဆထိခိုကွားတစုပုကောင့် ဝေဆးရံ့ကြော့ လေးရက္ကကြိမ ဝေဆးရံ့တကုစဉ်ပုစဉ်ပုဝေငြ (ပျစ့ပုစုလှိုင် အမ်းဆံဝှံ့ ရကု ၆၀ အထိ တစုလှိုင် အကာအကြယု) \$၂၀
အခန်းက ၄	မေတာ့တဆထိခိုကွား သိုပုမဟုတု နာမက်နူးပျစ့စွာပုကောင့် ဝေဆးရံ့ကြော့ လေးရက္ကကြိမ က်နူးမာဝေရးပုနုကောင့်ဝေစရနု အက်ဒီအီမတု (ပျစ့ပုစုလှိုင်) \$၅၀ + သည့် Singtel အတ္တနကုဝေတာ တီးပုမုဝှံ့မး ၁GB

အခန်းကဏ္ဍ ၅	မေတာ့တဆယ်ခိုကွေး သို့မဟုတ် နာမက်နန်းချစွမ်းပေးကာနှင့် ဆေးရုံကြောင့် ၎င်းရက် နေထိုင်ပေးနေကာ အလုပ်ကိုင် ဆုံးရှုံးချခင်း	\$၂၀၀
-------------	---	-------

အရည်အသွေးသတ္တိကု ပျပည့်မီမ;

ဤ အာမခံမှုဝါဒအောက် အကာအကြွယ်

- သည့် စက္ကပူဝိုင်သားတစုယောကုချစုပီးစက္ကပူကြောင့် အုမဲတမုံး နေထိုင်ငြိငြိရသူချစုညီပမဟုတ် အဆင့်ပျမင့်အလုပ် လုပ်ငြိ (Employment Pass)၊ အလုပ်ပြင် (Work Permit)၊ ရကည့် အလည့်ပတ္တရောကုနေထိုင်ငြိ (Long Term Visit Pass) သို့မဟုတ် ဝေကာင်းတကြွငြိ (Student Pass) တို့ကဲ့သို့ပသ တရားဝင် စက္ကပူ သကဝေသံ စာရိက္ခာတမုံးတစုကို ကိုင်ဆောင်ထားသောသူ တစုပီးပျစုည့်။
- သည့် အသက ၁၆ ဝေငြိ ၈၅ ဝေစုကားရှိသူချစုချခင်း
- ဤ အာမခံမှုဝါဒအောက် အကာအကြွယ်ကု သု၏ ဝေလွှာထားမးသည့် ကြံးပျိပျိဝေငြိ အာမခံမှုဝါဒကိုင်ဆောင်တို့ပမ အတည့်ပျိလကွံပီး ပျစုပီး
- ဤ အာမခံမှုဝါဒအောက် သု၏ အကာအကြွယ်ကု အာမခံငြိငြိသည့် အာမခံမှုဝါဒကိုင်ဆောင်ပျ အပည့်အဝ ပေးပီးချစုချခင်း တို့ပရှိမသာလို့ သု ခံစားရရှိပိုင်ငြိသည့်။

အဓိပလိယတုတုကွား

အဟုကမုံးဖကု လးပွားမးဆိုသည့် မည့်အစိုးရကိုမဆို လးမုံးမိုးရန ရည့်ပျကုချစု သို့မဟုတ် ပျပည့်မီး သို့မဟုတ် ပျပည့်မီး၏ မည့်အခန်းကဏ္ဍကိုမဆို ဝေဟကာကြိပမး ပျစုစရန ဝေိုင်ငြိဝေရး၊ ဘာသာဝေရး သို့မဟုတ် အလားတူ ရည့်ပျကုအတြကု က်းလြန့်ပျ မည့်ပျ ပုဂံလီ သို့မဟုတ် အပျမဆို၏ လုပျစု(အမမဆမး သို့မဟုတ် အဟုကမုံးဖကွးအား အသံးပျိချခင်း သို့မဟုတ် စမုံးဝေချခကုချခင်းတို့ ပါဝင်ပိုင်ငြိ) ကို ဆိုလိုသည့်။

အဓိကအားပျစု ပုဂံလီဝေရးဆိုည့် ဆက္ကဝေရးတို့၏ ရလဒ်အုချစု ပျစုပေပုလာသည့် ပုဂံလီဝေရးဆိုည့် အက်းအျမတုံးဝေငြိ လုပျပျိပျစုကာနှင့် အဓိက က်းလြန့်ပျ လုယကွးမး သို့မဟုတ် အုခား ပျစုဆိုည့် လုပျမးအား အဟုကမုံးဖကွးပျစု သတုတုညဟုတု။ အဟုကမုံးဖကွးပျစု သက္ကိညည့် အစိုးရမ အဟုကမုံးဖကွးပျစုတစုအုချစု အတည့်ပျိသတုတုည မည့်ပျလးပွားမးဆိုလည့် ပါဝင်ငြိသည့်။ ဝေူကလီးယား၊ ဓါတု သို့မဟုတ် ဇီဝဆိုည့် စသည့်မး သို့မဟုတ် လကွကွားအား အမမဆမး သို့မဟုတ် အဟုကမုံးဖကွးအတြကု အသံးပျိချခင်းသည့် အဟုကမုံးဖကွးပျစု သတုတုညပျစုည့်။

မေတာ့တဆထိခိုက်မှု သို့မဟုတ် **မေတာ့တဆထိခိုက်မှု** ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုလိုသည့် ရုတ်တရက်ပျက်စီးမှုများ ပြုလုပ်ထားသော၊ ဝေဖန်ခံရမှုများ၊ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းမှုများ၊ အာမခံအန္တရာယ်အကြောင်းကြား ပြုစုမှုပီး ထိခိုက်မှုများ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသအဖြစ် အစီအစဉ်အရင်းအမြစ်များ ပြုစုမှုများဖြစ်သည်။

အသက်ဆိုင်သည့် အာမခံအန္တရာယ် စတင်သည့် ဝေဖန်ခြင်းကြောင့် သင့်၏ လက်အောက်ကိုင် ဆိုင်လိုပါသည်။

ရေးသားခြင်းခံရသည့် ဤ **အာမခံမူဝါဒ** သို့မဟုတ် ဤ**အာမခံမူဝါဒ** အောက်ရှိ အကာအကြွယ် တရားဝင်ပြုလုပ်မှုကို ဆိုင်လိုပါသည်။

စာရင်းပြုစုရေးအဖွဲ့ချုပ်များ ဆိုင်သည့် **အာမခံအန္တရာယ်** စတင်သည့် ဝေဖန်ခြင်းကြောင့် အချေးအရမ်း စာရင်းပြုစုရေးအဖွဲ့ချုပ်များ ဤ **အာမခံမူဝါဒ** အောက်တွင် သင့်သည့် အကိတ်ဝင်ပေးမှုများကို အစီအစဉ်အရင်းအမြစ်များ သင့်သည့် သင့်၏ စာရင်းပြုစုရေးအဖွဲ့ချုပ်များကို ဆိုင်လိုပါသည်။

မိသားစုဝင် ဆိုင်သည့် သင့်၏ ခြင်းသို့မဟုတ် ဇနီး၊ သားသမီး၊ မိဘ၊ ဝေကြမ်း၊ ဝေယာကရမ/ထီး၊ ဝေယာကွ၊ ဝေယာကွ၊ အဘိုးအကြား၊ ခြင်း/ဇနီးဘကွ အဘိုးအကြား၊ ဝေကြမ်း၊ သားမက သို့မဟုတ် ဝေယာ တို့ကို ဆိုင်လိုပါသည်။

အိမ်ထောင် ဆိုင်သည့် သင့်လူမိမိ၏ ဝင်ရောက်မှုကို ဆိုင်လိုပါသည်။

ဆေးရုံဆိုင်သည့် နာမက်နာများဖြစ်ပြီး ထိခိုက်မှုများကို ဂရုစိုက်သောပေးရန်အတွက် သတ္တိထားသည့် ဥပဒေရေးရာ ဝေဖန်ခံရမှုများအကြောင့် စာရင်းပြုစုရေးအဖွဲ့ချုပ်များအား အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်ကို ဆိုင်လိုပါသည်။

- ဆေးစစ်မှု၊ ကုသမှုနှင့် ခြစ်တူးအသက်ဆုံးရှုံးမှုအကြား စီမံခန့်ခွဲမှုများ ပြုလုပ်ထားသော အထောက်အကူပံ့ပိုးမှုများရှိသည်။
- စာရင်းပြုစုရေးအဖွဲ့ချုပ်များသို့ သူနာပြုမှုများ ပေးအပ်ခြင်း၊ ငွေချေးငွေ ပေးသည့်
- တစ်ဦး သို့မဟုတ် တစ်ဦးထက်ပိုသော ဆေးဘဏ္ဍာရုံ ပြုစုမှုများ၏ သက်ဆိုင်မှုများအကြောင်းပေးအပ်ခြင်း
- အဓိကအားဖြင့် ဆေးခန်းမဟုတ်သည့် အရက် သို့မဟုတ် မူးယစ်ဆေးဖြင့် သူ၏အား ပြုစုပေးခြင်းအား လုံလုံအောင် ကျင့်သုံးခြင်း၊ သူနာပြုဆေး၊ အနားယူဆေး၊ နာလွန်ဆေးနှင့်အဆင်ပြေ သို့မဟုတ် သတ္တိအားမြှင့်တင်မှုအကြား အဆင်ပြေ သို့မဟုတ် အလားတူ အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်အဖြစ် အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်အဖြစ် ဆိုင်လိုပါသည်။

ဆေးရုံတက်မှု သို့မဟုတ် **ဆေးရုံတက်မှု** ဝင်ရောက်သည့် **ဆေးဘဏ္ဍာရုံ** ပြုစုမှုများ ပံ့ပိုးမှု လာရောက် ဖန်တီးမှုများအကြောင့် သူ၏ အစွမ်းပေးမှုများ ပြုလုပ်ခြင်း အိတ်ပေးမှုများအဖြစ် ဆေးရုံတစ်ရပ် အနည်းဆုံး ၂၄ နာရီ ဝေဖန်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခြင်း အကြား **ဆေးရုံ** ဝေဖန်ခြင်းများကို ဆိုင်လိုပါသည်။

ထိခိုက်မှုများရမည် အာမခံအခွန်အကြေး သင့်၏ ကိုယ့်အကြေး ချမ်းသာသည်။
မေတာတဆထိခိုက်မှုတစ်ခုခုသာ ချမ်းသာချမ်းသာ ချမ်းသာချမ်းသာ အချမ်းသာအချမ်းသာရသော သို့မဟုတ်
အချမ်းသာအချမ်းသာချမ်းသာထိခိုက်မှု သို့မဟုတ် နာကျင်မှုကို ဆိုလိုပါသည်။

သိရှိစိတ်ချစွာ ချမ်းသာသော သင့် သတိပေးပါသည်။ သို့မဟုတ် ဤအာမခံမူဝါဒအောက် အကာအကြွယ်ကြက
သင့် ဝေလွှာအချမ်းသာမှု သိရှိစိတ်ချစွာ အကျိုးအမြတ်အမြတ်အမြတ် ဝေလွှာလုပ်ငန်းဖြစ်သည်။ သင့်၏ အလှူအား
ထိခိုက်စေသည်။ သို့မဟုတ် သင့်အကျိုးအမြတ်အမြတ်အမြတ် မညီညွတ်အချမ်းသာ သို့မဟုတ် ချမ်းသာမှုမဆို
ဆိုလိုပါသည်။

ဆုံးရှုံးချခံရသော ကြမ်းမှုတို့၏ ဝေးဘက်ရှိ ချစ်စရာသမား အတည်ချစ်ထားကြရ
ကိုယ့်အစိတ်အပိုင်းအား ချမ်းသာချမ်းသာ၊ ခြေချမ်းသာချမ်းသာ၊ ချမ်းသာဝေလွှာသည်။ ဝေလွှာ အလုံးစုံ
အသုံးစွဲမှုပိုင်းဆုံးရှုံးမှု၊ သို့မဟုတ် ဆုံးရှုံးမှု(ဝေလွှာအကျိုးအမြတ်အမြတ်အမြတ်အမြတ်) စေတနာအတိုင်း
စာရင်းချစ်ထားသည်အတိုင်း) ကို ဆိုလိုပါသည်။

အကျိုးအမြတ်ဆုံးရှုံးချခံရသော ကြမ်းမှုတို့၏ ဝေးဘက်ရှိ ချစ်စရာသမား အတည်ချစ်ထားကြရ
ဝေလွှာ အလုံးစုံ အကျိုးအမြတ်ဆုံးရှုံးမှုကိုဆိုလိုပါသည်။

ဝေလွှာအကျိုးအမြတ်ဆုံးရှုံးချခံရသော လက်ကောက်ကောက် အထက် သို့မဟုတ် လက်ကောက်ကောက်နေရာရှိ
လက်ကောက်ကောက် သို့မဟုတ် ချမ်းသာဝေလွှာအကျိုးအမြတ် သို့မဟုတ် ချမ်းသာဝေလွှာအကျိုးအမြတ်
ဝေလွှာ အလုံးစုံ ဆုံးရှုံးမှု၊ အသုံးစွဲမှုပိုင်းဆုံးရှုံးမှုကို ဆိုလိုပါသည်။ ဤအခွန်
ကြမ်းမှုတို့၏ ဝေးဘက်ရှိ ချစ်စရာသမား အတည်ချစ်ထားပါသည်။

အချမ်းသာဆုံးရှုံးချခံရသော မိမိတို့အား အသုံးစွဲမှုပိုင်း အလုံးစုံ
ဝေလွှာဆုံးရှုံးချခံရမှု ဝေလွှာအကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ် အလုံးစုံအကျိုးအမြတ်၊ ခြေစွဲ သို့မဟုတ်
အချမ်းသာအကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်
ဝေလွှာအကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်
ဝေးဘက်ရှိ ချစ်စရာသမား အတည်ချစ်ထားပါသည်။

စကားဝေလွှာဆုံးရှုံးချခံရသော ကြမ်းမှုတို့၏ ဝေးဘက်ရှိ ချစ်စရာသမား အတည်ချစ်ထားကြရ
စကားဝေလွှာဆုံးရှုံးချခံရမှု ဝေလွှာ အလုံးစုံ ဆုံးရှုံးချခံရမှု ခြေစွဲ သို့မဟုတ်
အချမ်းသာအကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်
အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်

ဝေးဘက်ရှိ ချစ်စရာသမားအကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်
သို့မဟုတ် ခြေစွဲဆုံးရှုံးမှု ဝေလွှာအကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်
အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်
အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်
အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်
ဝေးဘက်ရှိ ချစ်စရာသမားအကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်အကျိုးအမြတ်

သို့မဟုတ် ကိုယားလွယာ မျှတပါ။

အာမခံအခံနှိမ့်ချသည့် သင့်ထံသို့ စာရင်းပြောင်းပေးခြင်းအတည့်ပျံ့မီးဖြင့် ညးနုပုပထားသည့် စတည့်ပေးနေပြီဖြစ်၍ အာမခံမှုဝါဒအောက်ရှိ အကာအကြွယ်နှိမ့်ချ ရက် ၃၀ ကို ဆိုလိုပါသည်။

ရေရှည်ဆိုသည့် ၁၂လအထိ ဆက်ကြိုနှိမ့်ချပေး ထိုအခံနှိမ့်ချ ကန့်သတ်သည့်အခါဖြင့် တိုးတက်ပံ့ပိုးမှု ပေးခြင်းလုပ်ငန်းကိစ္စများကို ဆိုလိုပါသည်။

ရေရှည်သန့်ရှင်းမှုစနစ်များ သို့မဟုတ် ရေရှည်သန့်ရှင်းမှုစနစ်များဆိုသည့် ဤအာမခံမှုဝါဒအကြောင်းရှိ အက်ဒီမတု အခန်းက ၂ ၏ အောက်တွင်ရှိသော လိုအပ်ချက်များပေးပေးခြင်းမရှိဘဲ စေတနာဖြင့် စာရင်းပြောင်းပေးသည့် မသန့်ရှင်းမှုအခန်းကွဲမှ တစ်စုအားပေးပေးခြင်း နှင့် ရှိသောစာရင်းများကို ဆိုလိုပါသည်။ **မေတာတဆထိခိုက်မှုတစ်ခုအားပေးပေးသော ပုံစံများက**

- မသန့်ရှင်းမှုစနစ်များ သို့မဟုတ် **မေတာတဆထိခိုက်မှု**စနစ်များဖြင့် ပေးပေးခြင်းမရှိဘဲ တစ်ခုတည်း ၁၂လအထိ ရှိနေပါသည်။
- **ကြမ်းပြုမှု**၏ **ခေးဘက်ကြိုရာ** ပျံ့နှံ့မှုများ သို့မဟုတ် ၁၂လအထိ နေရာပြောင်း တိုးတက်မှုမရှိဘဲ အတည့်ပေးခြင်း ရှိသောပုံစံ ပေးပေးပါသည်။

ရေရှည်လုံခြုံစေရန်မသန့်ရှင်းမှုစနစ်များဆိုသည့် မေတာတဆထိခိုက်မှုတစ်ခုအားပေးပေးသော ပုံစံများ သို့မဟုတ် အလုံးစုံမသန့်ရှင်းမှုစနစ်များကို ဆိုလိုပါသည်။ အလုံးစုံမသန့်ရှင်းမှုစနစ်များ သို့မဟုတ် **မေတာတဆထိခိုက်မှုစနစ်များဖြင့် ပေးပေးခြင်းမရှိဘဲ တစ်ခုတည်း ၁၂လအထိ ရှိနေခြင်းပေးပေးခြင်း **ကြမ်းပြုမှု**၏ **ခေးဘက်ကြိုရာ** ပျံ့နှံ့မှုများ သို့မဟုတ် ၁၂လ အထိ နေရာပြောင်း တိုးတက်မှုမရှိဘဲ အတည့်ပေးခြင်းပေးပေးပါသည်။ **ရေရှည်**အလုံးစုံမသန့်ရှင်းမှုစနစ်များဖြင့်**

- လစာ သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းခွင်အကြံပေးမှု မညီညွတ်မှုအလုပ်အကိုင် လုပ်ငန်းခွင်မှ **သင့်**ကို ရရှိခြင်းပေးခြင်း သို့မဟုတ် **သင့်၏** လက်ကိုင်စာရင်းကွဲများဖြင့် မညီညွတ်မှုအလုပ်အကိုင် ခေးဘက်ကြိုရာ ပေးပေးခြင်း သို့မဟုတ်
- **သင့်၏ထိခိုက်မှု**အစောကုသမှု **သင့်**သည့် **သင့်အိမ်ထောင်**ကြောင့် ကန့်သတ်ပေးခြင်းပေးခြင်းပေးပေးခြင်း အိမ်ထောင်ရေးရာများရရှိရန် ရရှိခြင်း သို့မဟုတ်
- **သင့်၏** လက်ခံပေးခြင်းပေးခြင်းပေးခြင်း လုံးဝ မလေးပေးခြင်းပေးခြင်းပေးခြင်း အလုံးစုံလျော့ချမှုများရရှိရန် ရရှိခြင်း တို့ပါဝင်နေခြင်းပေးခြင်းပေးခြင်းပေးခြင်း

အာမခံမှုဝါဒဆိုသည့် စာရင်းပြောင်းပေးခြင်းအတည့်ပေးခြင်းဖြင့် **ကြမ်းပြုမှုထုတ်ပေးခြင်း မညီညွတ် ရေးပြောင်းခြင်းမဆိုအပါအဝင် **အာမခံမှုဝါဒကိုဆန့်ကျင်**သည့် ထုတ်ပေးခြင်းပေးခြင်း စာရင်းကွဲများ ပေးခြင်း ဤစာရင်းကွဲများကို ဆိုလိုပါသည်။**

အာမခံမှုဝါဒကိုဆန့်ကျင်ဆိုသည့် Singtel Mobile Singapore Pte Ltd ကိုဆိုလိုပါသည်။

ပျံ့နှံ့ပေးခြင်းပေးခြင်းပေးခြင်းပေးခြင်း **ခေးဘက်ကြိုရာအချေအဆန်ဆိုသည့်**

- **အာမခံအခံနှိမ့်ချမှု**မတော်တို့ တစ်ခုစီပေးပေးခြင်းပေးခြင်းပေးခြင်း အကျိုးအမြတ်တို့ကို အချေအဆန် **သင့်** သိရှိပေးခြင်းပေးခြင်းပေးခြင်း သို့မဟုတ် အက်ဒီမတုအခန်းကွဲများသင့်ဖြင့် သိရှိထားသင့်သော

- အာမခံအခွန်လမစတင် ၁၂လ အကြောင်းကြား ဆေးစစ်၊ ညှိနှိုင်းငှားတိုငှား၊ ဆေးဘဏ္ဍာ ကုသမ၊ သို့မဟုတ် ဆရာဝန်ညွှန်ကြားထားသော ဆေးဝါးများအား သင့် လက်ရှိထားသော သို့မဟုတ်
- အာမခံမူဝါဒမစတင် ၁၂လ အကြောင်းကြား ဆေးဘဏ္ဍာ ဖျပ်စုကုသသူအားဖြင့် ဆေးဘဏ္ဍာ ကုသမ၊ သို့မဟုတ် ဆေးဘဏ္ဍာ အဖွဲ့ကဏ္ဍရန် သင့်အား တောင်းဆိုထားချခင်းဖြစ်သော ဤသို့ဖြစ်ပေလားခိုငှားသော မညွှန်ရုံးပုံစံကြေးမဆိုအပါအဝင် မညွှန်ထိခိုက်မှု သို့မဟုတ် နာမက်နင်းဖြုတ်တို့ကိုမဆို ဆိုလိုပါသည်။

နာမက်နင်းဖြုတ်ချခင်းဆိုသည့် အာမခံအခွန်လအကြောင်းကြား ရပိုင်ခွင့်ရ ဆုံးမရေး ဆုံးရှုံးလာချခင်းကိုဆိုလိုချခင်းဖြစ်ပြီး မေတာတဆထိခိုက်ပေးဘက်နှင့် ဖျပ်စုချခင်းမဟုတ်ပါ။ ဤအကြောင်း သင့်သည့် ဆေးဘဏ္ဍာ ကုသပီစုသု၏ ကုသမကို လိုအပ်ပါသည်။

စတင်ညွှန်နေပြန်ဆိုသည့် စာရင်းသြင်းချခင်းအတည့်ပုံစံဖြင့် ဖျပ်သထားသည့်အတိုင်း ဤအာမခံမူဝါဒအောက်ရှိ သင့်၏ အကာအကြွယ်ပီသည့်နေပြန်ကို ဆိုလိုပါသည်။

အကာအကြွယ်ပီသည့် ဤအာမခံမူဝါဒ သက်ရောက်မှုရှိစေပြီး အက်အီမတ္တစွာအကြံပြု ကြံ့ခိုင်မှု ပေးခမ်းမည့် အက်အီမတ္တရင်းကိုပေးသည့် ဇယားကို ဆိုလိုပါသည်။ ၎င်းသည့် ဤအာမခံမူဝါဒ၏ စည်းမမ်းသတ်မှတ်ချက်၊ ကန့်သတ်ချက်၊ ခံနိုင်ရည်နှင့် အရည်အသွေးသတ်မှတ်ချက်အပိုင်း မှတ်ပုံတင်မိမိ။

ကြံ့ခိုင်မှု၊ ကြံ့ခိုင်မှု၏ ကြံ့ခိုင်မှုကို ဝင်ငွေ Income တို့သည် NTUC Income Insurance Co-operative Limited ကိုဆိုလိုပါသည်။

သင့်၊ သင့်၏ဝင်ငွေ သင့်၏အရာ ဆိုသည့် ဤအာမခံမူဝါဒအကြောင်း အကာအကြွယ်ပီသည့်အကြောင်း အာမခံမူဝါဒကိုဆောင်ရွက် ပေးရန်ပေးထားသည့် တစ်ဦးခင်းဝင်ငွေ ဤ အာမခံမူဝါဒဖြင့် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း အရည်အသွေးသတ်မှတ်ချက်ပညာမိမိ၊ လိုအပ်ချက်နှင့် ကိုညီညွတ် ဆိုလိုပါသည်။

အကိ်းအျမတုံး

အခန်းကဏ္ဍ ၁။ ။ မေတာတဆထိခိုက်သေဆုံးချခင်း			
မညည့်အင်္ဂါနှင့် ပေးခေ်မည	ကြ်းုးုိမိမ	ကြ်းုးုိမိမ ပေးခေ်သည့်အရာ	ကြ်းုးုိမိမ ပေးခေ်ချခင်းပျီသည့်အရာ
<p>A. သင့်သည့် မေတာတဆထိခိုက်မှု တစ်ကြိမ်တစ်ကြိမ်တို့ ပြီးစီးပြီးနောက် မေတာတဆထိခိုက်မှု ပျက်စီးမှုများ ရှိပါက သင့်အား သင့် သေဆုံးချခင်း</p>		<p>1. အကာအကြွယ်များဖြင့် ချထားသည့်အတိုင်း အမ်းဆုံးအကန့်အသတ္တိတိုင်း ကြ်းုးုိမိမ ပေးခေ်မည။</p> <p>2. ပျက်စီးမှုများအကြား အခန်းကဏ္ဍ ၁ သို့မဟုတ် ၂ ဝေအာကြွတ် ဝေတောင်းဆိုမှုကို ချီလုပေးပို့ပေး ဝေအာကြွတ် ချီလုပေး မရပါ။</p> <p>3. အာမခံအင်္ဂါအကြောင်းဖြင့် ဝေလ်းဝေဟုန်းပေးခေ်မးစ ဝေကေးဝေအာကုဉ်း သင့် ဒုကရခံစားရသည့် ဝေရေညီမသန္တိမးမးတစ်အကြ က်းုးုိမိမ ပေးခေ်မးပေးပေးခေ်မး မညည့် ပေးခေ်မးမဆိုအားပေးပေး မေတာတဆထိခိုက်သေဆုံး ဝေမးအကြ က်းုးုိမိမ ပေးခေ်မးပေးပေး မညည့် ဝေလ်းဝေဟုန်းကိုမ ဆို က်းုးုိမိမ ဝေလ်းဝေဟုန်းမည။</p>	<p>အေကြေကြေညးမညးသတို့ကွ်း ဧါ အပိုင်း ၃ ဖြင့် စာရင်းပျီစုထားဝေသာ အေကြေကြေညးမးအပုဒ် ဝေအာကွါတိုအကြ က်းုးုိမိမ ပေးခေ်မညဟုတို သို့မဟုတ် ဆုံးမးလုံး သို့မဟုတ် တာဝန်မးသည့် ဝေအာကွါတိုအားပေးပေး တိုကွါကွါ သို့မဟုတ် သြယုဂ်ကွါ ချဖွားလုံး က်းုးုိမိမ ပေးခေ်မညဟုတို။</p> <p>1. နာမက်နုံးပေးပေးချခင်းအားပေး ပေး တိုကွါကွါ သို့မဟုတ် သြယုဂ်ကွါ ဝေသဆုံးချခင်းပေးပေး ထိခိုက်မှုရမးဝေဟုန်းမဟု တ်သည့် ဝေသဆုံးချခင်း။ ဥပမာ သင့်သည့် ရုတ်ကွါလုံးလုံးရုတ်ကွါ ဝေသဆုံးချခင်း ပေးပေး က်းုးုိမိမ ပေးခေ်မညဟုတို။</p> <p>2. အာမခံအင်္ဂါမတစ်ကြိမ် တစ်ကြိမ်ပေးပေး မညည့် ပေးခေ်မညဟုတို။</p>

		<p>မသန္တိမ္မာဒိ၊ အားပျော်စရာ တိုက်ရိုက် သို့မဟုတ် သြယုဂိုကုဗုဒ္ဓိပဿိ ဝေသဆံဝံးပျဉ်း</p>
<p>အခန်းကဏ္ဍ ၂။ ။ ရေရှည်သန္တိမ္မာဒိ</p>		
<p>မညည့်အခန်းနှင့် ပေးပေးမည့်</p>	<p>ကြမ်းပုံ၊ ကြမ်းပုံ၊ ပေးပေးမည့်အရာ</p>	<p>ကြမ်းပုံ၊ ပေးပေးမည့်အရာ</p>
<p>A သင့်သည့် မေတုတဆထိနိက္ခမတစ်ကြိမ် ပါဝင်ပေး ဤမေတုတဆထိနိက္ခမ ငှာသာပျော်စရာ၊ သင့်သည့် မေတုတဆထိနိက္ခမပျော်စရာ ည့် ရကုစ၍ ရကု ၃၀ အကြိမ် ရေရှည်မသန္တိမ္မာဒိ ပျော်စရာ</p>	<p>1 ဝေအာကြွငါ့ရှိသည့် ဝေလာဒ္ဓိပေတုကေးပေးပေးမိမိ ဇယား၏ စေကေးအပေပေပေ မှတည့်၍ ကြမ်းပုံ၊ ပေးပေးမည့်။ အကာအကြွယူယားကြိမ် ပျော်စရာသည့် အမ်းဆံဝံးအကန့်အသတ္တ ထိ အမ်းဆံဝံးပေးပေးမည့်ပျော် စရာ။</p> <p>2 ပျော်စရာတည့်အကြိမ် အခန်းကဏ္ဍ ၁ သို့မဟုတ် ၂ ဝေအာကြွ ဝေတာဝံးဆိုမိမိကို ပျော်လှပေးပေးပေး ဝံးပေးပေးပေးပေးပေး ပျော်လှပေးပေးပေးပေးပေး</p>	<p>အေကြေကြေပေးပေးပေးပေးပေး ၏ အပိုင်း ၃ ကြိမ် စာရင်းပျော်စရာပေးပေး အေကြေကြေပေးပေးပေးပေး ဝေအာကြွတို့အကြိမ် ပေးပေးမည့်ပျော်စရာ ဆံဝံးရံးလှင့် သို့မဟုတ် တာဝန်ပေးပေးပေးပေး ဝေအာကြွတို့အားပေးပေးပေး တိုက်ရိုက် သို့မဟုတ် သြယုဂိုကုဗုဒ္ဓိပဿိ ပျော်စရာလှင့်ပေးပေးပေးပေး ပေးပေးမည့်ပျော်စရာ။</p> <p>1 နာမကံနုပျော်စရာ တင့် တိုက်ရိုက် သို့မဟုတ် သြယုဂိုကုဗုဒ္ဓိပဿိ ရေရှည်မသန္တိမ္မာဒိ ထိနိက္ခမပေးပေးပေးပေး ပျော်စရာ။ ဥပမာ သင့်သည့် ဝေလှပေးပေးပေးပေး ရေရှည်မသန္တိမ္မာဒိ ဝေတာဝံးဆိုမိမိကို ကြမ်းပုံ၊ ပေးပေးမည့်ပျော်စရာ။</p> <p>2 အာမခံမဝါဒမတင်ကြိမ် တည့်ပေးပေးပေးပေးပေး မည့်ပေးပေးပေးပေးပေး</p>

		<p>မသန္တိမ္မာဒိမိဒိအာရုံဖုဒု တိုက်ကိုသို့သို့မဟုတ် သြယုဒိကု၍ ဂုဏ်သိက္ခာ ေရုညမသန္တိမ္မာဒိမိဒိ</p> <p>3 ဤအာမခံအခံအိန္ဒြိယတြုဒု ဂုဏ်သိက္ခာသော ပိုမိုသိက္ခာသောအရာ၏ အစိတ္တပိုဒုဒုဖုဒုသော မညသ္မာဒိသိသန္တိအရာမဆိုအတ ငြုဒု အပိုလောကုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒု မး။ ဥပမာ ဒေသိဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒု အပဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒု ရုံးမးအတြုဒု ပေဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒု လကုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒု လကုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒု ကြုံးဒုဒုဒုဒု ထပွဲပေဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒုဒု။</p>
--	--	---

ဝေလ်ာ်းဖှကးပေးခေမ်မးယေးစကး

အေဖှကးဒုး အရာ	မသန္တမးမး အေးသးစိတ္တိန္တလကု	အကာအကြယူယေးတြဒ ပုပထေးသည့ အမခံရရှိမည့ ရာခိုဒုးနး ပမာဏ
a.	ရွေရည့လံးစံ့ မသန္တမးမး	၁၀၀%
b.	မိတ္တံးဝံးဝံးလံးတြဒ အုမန္တရံ့ဆံးရံးပုဒုး	၁၀၀%
c.	ကိုယုတ္တဂါဝါဝံးဝံးဆံးရံးပုဒုး	၁၀၀%
d.	အလးအးသိပုမဒုးမုတြဒ မိတ္တံးတစံး၏ အုမန္တရံ့ဆံးရံးပုဒုး	၅၀%
e.	ကိုယုတ္တဂါဝါတစံးဆံးရံးပုဒုး	၅၀%
f.	စကးပေုဟဆိုဝံးဝံး ဆံးရံးပုဒုး	၅၀%
g.	နးဝံးဝံးတြဒ အဖှကးအာရံ့ဆံးရံးပုဒုး	၅၀%
h.	လကုစုခေမ်ဒုး၏ လကုခေမ်ဒုးလေးခေမ်ဒုးဝံးဝံးလကု ဆံးရံးပုဒုး	၅၀%
တတိယအဆဒု မီးလောဒုပုဒုး		
i.	ဦးခေမ်ဒုး - ကိုယုးခေမ်ဒုးဝံးဝံးပုဒုးခေမ်ဒုးအေးလံး၏ ရာခိုဒုးနးအုဖု ထိခိုကုး - ၈%ထကိုဝေသ သိုပမဟုတု ညီမွေသာ - ၅%ထကိုဝေသ သိုပမဟုတု ညီမွေသာ သိုပေသာ ၈%ထကုညးဝေသ သိုပမဟုတု - ၂%ထကိုဝေသ သိုပမဟုတု ညီမွေသာ သိုပေသာ ၅%ထကုညးဝေသ	၁၀၀% ၇၅% ၅၀%
j.	ကိုယုးခေမ်ဒုး - ကိုယုးခေမ်ဒုးဝံးဝံးပုဒုးခေမ်ဒုးအေးလံး၏ ရာခိုဒုးနးအုဖု ထိခိုကုး - ၂၀%ထကိုဝေသ သိုပမဟုတု ညီမွေသာ - ၁၅%ထကိုဝေသ သိုပမဟုတု ညီမွေသာ သိုပေသာ ၂၀%ထကုညးဝေသ - ၁၀%ထကိုဝေသ သိုပမဟုတု ညီမွေသာ သိုပေသာ ၁၅%ထကုညးဝေသ	၁၀၀% ၇၅% ၅၀%

မသန္နိမှူးမသည့် ဝေလ်းဝေဟ်ကးဝေပးဝေခမ်းယေးစေးတြး စာရင်းပျီစုထားချခင်းမရှိလှင့် မညည့်ဝေလ်းဝေဟ်ကးကိုမဆို ကြ်းဒုတ္တိဉ် ပေးဝေခမ်းမညဟုတွါ။

ဤအခန်းကၠအကြး စီစဉ်ပသထားသည့် အာမခံရရှိဝေသာ ပမာဏ၏ ရာခိုင်နှုန်းအားလံးစုစုပေါင်းသည့် ၁၀၀%ထက် ပိုမညဟုတွါ။

အခန်းကၠ ၃။ ။ မေတာ့တဆထိခိုကွဲးတစွာပေဟ်ကးဒု ဝေခမ်းရံ့တြး လေးရက္ကိဉ်ပီး ဝေထိုဉ်ပီးနောက ဝေခမ်းရံ့တကွဲးနောပေဝေဒြ

မညည့်အခါတြး ပေးဝေခမ်းမည	ကြ်းဒုတ္တိဉ် ပေးဝေခမ်းသည့်အရာ	ကြ်းဒုတ္တိဉ် ပေးဝေခမ်းပျီစုထားပျီသည့်အရာ
-------------------------	-------------------------------	--

A မေတာ့တဆထိခိုကွဲးတစွာပေဟ်ကးဒု ဝေခမ်းဘဏ္ဍိဉ် ပျီစုကုသသူ၏ လမးညးနွဲးပုဖဒု လေးရက္ကိဉ်ပည့်ထကိုဉ် ဝေခမ်းရံ့တကုရလှင့်

ဤအက်ဒီအီမတ္တည့် သဒ ဝေခမ်းရံ့မု ထြကြာသည့်ဒုဒု တပပိဉ်ကု ဖပီးဆံးဝေပါမည။

ဝေခမ်းရံ့တကုသည့်အခါအိန္ဒိလ သည့် အနညးဆံးဝေ ၂လ ပျာဒုဒု မရှိလှင့် တူညီဝေသာ

မေတာ့တဆထိခိုကွဲး သိုဉ်မဟုတု ဆက္ကပည့် အေဟ်ကးဒုကိစပေဟ်ကး ဒု ပုဖတြးသည့် ဝေဟ်ကးတြး ဝေခမ်းရံ့တကုသည့် အခါအိန္ဒိလအတြး ကြ်းဒုတ္တိဉ်သည့် တူညီဝေသာ

1 သည့် အိဉ်ပေဒုတြးနောရေသာ လူနာအုဖု ဝေခမ်းရံ့တကုသည့် ၂၄နာရီအခိန္ဒိလ အုပည့်အဝတိုဒုးအတြး အကာအကြယူယားတြး ပျပထားသည့်အတိုဒုး ဝေဟ်ကးဒုအိဉ်ပေဟ်ကးဒု ကြ်းဒုတ္တိဉ် ပေးမည။ မေတာ့တဆထိခိုကွဲးတိုဒုးအတြး အမ်းဆံးဝေ ရကု ၆၀ အထိပုဖည။

2 မေတာ့တဆထိခိုကွဲးတိုဒုးအတြး ဤအက်ဒီအီမတုဝေအတြး ဝေဟ်ကးဒုဆိမးတစွာကိုသာ ကြ်းဒုတ္တိဉ် ပေးဝေခမ်းပါမည။

အေတြးတြးပျီစုထားသတုတွဲးကွဲး ၏ အပိုဒုး ၃ တြး စာရင်းပျီစုထားဝေသာ အေတြးတြးပျီစုထားအုပဒု ဝေအာကွဲးတိုဉ်အတြးကု ပေးဝေခမ်းမညဟုတွါ သိုဉ်မဟုတု ဆံးဝေရံးလှင့် သိုဉ်မဟုတု တာဝနိမးသည့် ဝေအာကွဲးတိုဉ်အားပုဖဒု တိုကွဲးကု သိုဉ်မဟုတု ဩယုဝိုကုဉ် ပုဖတြးလှင့်သည့် ကြ်းဒုတ္တိဉ် ပေးဝေခမ်းမညဟုတွါ။

1 နာမက်နွဲးပုဖဒုဒုဒုအားပုဖ ဒု တိုကွဲးကု သိုဉ်မဟုတု ဩယုဝိုကုဉ် ဝေခမ်းရံ့တကုရလှင့်ပုဖဒုထိခိုကွဲးကုရမးပေဟ်ကးဒုမဟုတုချခင်း။ ဥပမာ သဒသည့် ရက္ကိဉ်ပည့်လံးဝေတြးပျီစုထား ပုဖဒု ဝေခမ်းရံ့တကုရလှင့်ပုဖဒု ကြ်းဒုတ္တိဉ် ပေးဝေခမ်းမညဟုတွါ။

<p>မေတာတဆထိခိုက်မှုအကြံအစည်အရ အရေးအကြီးကြီး ထပ်မံဖြစ်ပွားခြင်းမရှိပါ။</p>		<p>2 ငါးရက်အတွင်း သို့မဟုတ် ထိုထက်ပို၍ လေ့လာနည်းပညာ အားဖြည့်ပေးရန်အတွက် ရာခိုင်နှုန်း</p>
---	--	---

အခန်းကဏ္ဍ ၄။ ။ မေတာတဆထိခိုက်မှု သို့မဟုတ် နာမက်နင်းပျက်စီးမှုများ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်းကို လေ့လာကြည့်ရှုရန် အားပေးခြင်း

မညည့်အခန်းကြီး ကြီးထွားမှု ပေးပေးခြင်း	ကြီးထွားမှု ပေးပေးသည့်အရာ	ကြီးထွားမှု ပေးပေးခြင်းပုံစံ
<p>A သင့်သည့် မေတာတဆထိခိုက်မှု သို့မဟုတ် နာမက်နင်းပျက်စီးမှုများ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်းကို လေ့လာကြည့်ရှုရန်အတွက် သင့်အား အားပေးပေးခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ သို့မဟုတ် အခြားအရာများကို လေ့လာကြည့်ရှုရန်အတွက် အားပေးပေးခြင်း ဖြစ်ပါသည်။</p>	<p>1 အကာအကြွယ်အားဖြင့် ပေးပေးသည့်အတွက် ဖြစ်ပေါ်လာခြင်းကို လေ့လာကြည့်ရှုရန်အတွက် အားပေးပေးခြင်း ဖြစ်ပါသည်။</p> <p>2 ပေးပေးသည့်အရာ အားဖြင့် ဖြစ်ပေါ်လာခြင်းကို လေ့လာကြည့်ရှုရန်အတွက် အားပေးပေးခြင်း ဖြစ်ပါသည်။</p>	<p>အခြားအရာများကို လေ့လာကြည့်ရှုရန်အတွက် အားပေးပေးခြင်း ဖြစ်ပါသည်။</p>

အခန်းကဏ္ဍ ၅။ မေတာတဆထိခိုက်မှု သို့မဟုတ် နာမက်နင်းပျက်စီးမှုများ ဖြစ်ပေါ်လာခြင်းကို လေ့လာကြည့်ရှုရန် အားပေးခြင်း

မညည့်အခန်းကြီး ကြီးထွားမှု ပေးပေးခြင်း	ကြီးထွားမှု ပေးပေးသည့်အရာ	ကြီးထွားမှု ပေးပေးခြင်းပုံစံ
A သင့်သည့်	1 အကာအကြွယ်အားဖြင့်	အခြားအရာများကို လေ့လာကြည့်ရှုရန်အတွက် အားပေးပေးခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

မေတာတဆထိခိုက်မှု
 သို့မဟုတ်
 နာမက်နူးပျစွမ်းပေးဘက်ကား
 ၄ရက် အပညွတ်ထက်ပို၍
ဝေးရံတကုပေးစောကြောင့်
သင့်သည်
သင့်၏အလှပူဇော်ခွင့်
 မည့်ည့်အလှပုံစံကိုမ
 လှပခေးဆင့်
 ဝေးဘက်ကြီးအားပျစွမ်း
 သင့်ဝေးလံအားမရှိချခင်းဝေး
 ဗဟုကားအားပျစွမ်းသာ
 အနည်းဆုံး ၃၀
သင့်ဆေးပျစွမ်းမဟုတ်
 အလှပူဇော်ချခင်း ပျစွမ်း။

သင့်သည်
 အလှပူဇော်ချခင်းအေးဘက်ကားပျ
 န်ကြီး ပျစွမ်းသည့် **သင့်၏**
 အလှပူဇော် အလှပူဇော်ကို ပျစွမ်း။

သင့်သည်
 အလှပူဇော်ရသည့်နေ့ပြုစွမ်း
 တစုစုအကြောင်း **သင့်အလှပူဇော်၏**
 ကုမလင်၏ လက်အောက်၊ ကြီးမား
 သို့မဟုတ်
 ဆက်ပြောသောကုမလင်တစ်
 သို့မဟုတ်
သင့်အလှပူဇော်ခွင့်အတူ
 အလှပူဇော်နေသာ
 ကုမလင်တစ်ကြောင့်
 အချားအလှပေးခံချခင်း မျစွမ်း။
သင့်ကြောင့် အလှပူဇော်ထက်ပို၍
 ရှိလင့် ဤအားအိုအိုမည့် **သင့်၏**
 အဓိကအလှပူဇော်

ပျစွမ်းသည့်အတိုင်း
 ဝေးသား အားအိုအိုမထွက်
ကြီးပေးမည့်။

2 ပျစွမ်းပူဇော်အကြောင်း
 ဝေးသားဆုံးတစ်အား
 အနားက ၁ ဝေး သို့မဟုတ်
 ငါးအကြောင်း
 ပျစွမ်းပေးမည်။ သို့မဟုတ်
 ဝေးစွာလုံးဝအကြောင်း
 ပျစွမ်းမရပါ။

၏ အပိုင်း ၃ ကြောင့်
 စာရင်းပျစွမ်းပေးသော
 အကြောင်းပေးအပူ
 အောက်တို့အကြောင်း
 ဝေးပေးမည့်ဟုတ် သို့မဟုတ်
 ဆုံးပေးလင့် သို့မဟုတ်
 တာဝန်ပေးသည့်
 အောက်တို့အားပျစွမ်း တို့ကို
 သို့မဟုတ် ပျစွမ်းမရပါ
 ပျစွမ်းလင့်ပေး **ကြီးပေးမည့်**
 ဝေးပေးမည့်ဟုတ်။

1 **သင့်အလှပူဇော်ခွင့်အတူ**
 ည့် အဓိကတာဝန်အားကို
 ဝေးအကြောင်းအကြောင်း
 ဝေးဘက်ကြီးအား
 သင့်ဝေးလံအားမရှိချခင်းမလ
 ပြု၍
 အချားမည့်အေးဘက်ကားပျ
 ပန်ကုဆုံးပျစွမ်း
 အလှပူဇော်ချခင်း

2 **သင့်သည် သင့်အလှပူဇော်**
 ဆက်ပေးမလှပူဇော်
 ဝေးခံယူချခင်း သို့မဟုတ်
သင့်အလှပူဇော် ဝေးအပေးသော
 အချားခေးရာ ရာထူးတစ်အား
 မယူရန် ဝေးခံယူချခင်း။

3 **သင့်သည်**
 ကိုယ့်အလှပူဇော်ခွင့်အလှပူ
 ခင်း သို့မဟုတ်
 အေးအနက်ဟုတ်ည့်အလှပူ
 ယာယီတာဝန် သို့မဟုတ်
 သာမန်ဟုတ်သောအလှပူ

<p>သကဲ့ရာကဲ့ဝိုင်းဝိုင်းပါသည်။ ဆိုလိုသည့် သဘော လစဉ် လစာကို အဓိက ပံ့ပိုးသည့် အလုပ်ပုံစံဖြစ်သည်။</p>		<p>လုပ်ငန်းများ 4 အလုပ်အကိုင် ကုန်သွယ်ရေး၊ အလုပ်အကိုင် ကုန်သွယ်ရေး၊ သို့မဟုတ် အစိုးရဝန်ထမ်းများ</p>
--	--	---

အေကြေကြစဉ်းမိဉ်းသတုတ်ကွား

1. ပထဝီနယုယု

သင့်သည့် သင့်၏အိမ်မှ ဝိဝဋ်ကြောင့် မညီညွတ်အေခါကြောင့်ဆို ရက္ခိဝံးဆယ့်ကောက်သည့်အခါလွှာမ ငြိမ်
ဤအာမခံမှုဝါဒသည် စက္ကပူဝိဝဋ်ပုဂ္ဂိုလ်အကြောင်း ဝိဝဋ်လုံဝံးကြောင့် သင့်ကို အကာအကြယပေးသည့်။

2. အက်အိုမတု တိုးခဲမိဉ်း

a. ထိဝေကြာမ;

သင့်သည့် မေတာတဆမ;တစ္ဆေပေကာနှင့် သဘာဝအရာမားပူဖုနှင့် ထိဝေကြာမိဝေသေပေကာနှင့်
ဝေသဆံဝံးလွှာ သို့မဟုတ် ထိခိုက္ခန္ဓာတစ္ဆေကို ခံစားရလွှာ အကာအကြယုယားရှိ သက္ကိဉ်းဝေသ
အနားကၠတြာပုပထားဝေသ အကနုအသတ္တထိ ကြိမ်းဝံးမိဉ်း ပေးဝေခဲမည့်။

b. မီးခိုး၊ အဆိပေငြေ၊ ဓာတုငြေ သို့မဟုတ် ရေခဲစုပုခင်းတို့အားပူဖုနှင့် အသက်ပုကပုပုခင်း

သင့်သည့် အာမခံအခါအကြောင်း မီးခိုး၊ အဆိပေငြေ၊ ဓာတုငြေအား မေတာတဆ ရှိမိပုခင်း သို့မဟုတ်
မေတာတဆ ရေခဲစုပုခင်းပေကာနှင့် ဝေသဆံဝံးလွှာ သို့မဟုတ် ထိခိုက္ခန္ဓာ ခံစားရလွှာ
အကာအကြယုယားကြောင့် ပုပထားသည့်အတိုင်း သက္ကိဉ်းဝေသအနားကၠတြာ ပေဖာပုပထားသည့်
အကနုအသတ္တထိ ကြိမ်းဝံးမိဉ်း ပေးဝေခဲမည့်။ ဤတိုးခဲမိဉ်းသည် သင့်မှ တမလ္လပုဆော့ပုခင်းပေကာနှင့်
ပူဖုစုပုပုစုပေပုခင်း မဟုတ်သလွှာ သကုဝေရာကွဲရှိသည့်။

3. အေကြေကြ ခံနွမ်းမိဉ်း

ဤအာမခံမှုဝါဒသည် ဝေအာက္ခိတို့ပု တိုက္ခိဉ်းပုမဟုတ် ဩယုဝိကုၠ် ပူဖုကြေးဝေသ၊ ပေပေဝေပါက္ခာဝေသ
ဆံဝံးရိုးမ; သို့မဟုတ် တာဝန်မီးအတြာကု ဝေတာဝံးဆိုးမိဉ်းအား အကာအကြယပေးမည့်ဟုတ်။

a. မညီညွတ် သိရှိစပီးပူဖုစုညွှာ ပူဖုစုမဆိ

b. သင့်မှ သင့်ကိုယုသင့် ဒဏ္ဍာရေအာနှင့် တမနှင့်ပူပီလုပုပုခင်း၊ ကိုယုကိုယုယု ဝေသေပေကာနှင့် ဖုကံစည့်ပုခင်း
သို့မဟုတ် စိတွံးမုနုပူဖုစုစုစု သို့မဟုတ် စိတွံးဝံးပူဖုစုစုစု ကိုယုကိုယုယု
ဝေသေပေကာနှင့် ဖုကံစည့်နု ဆကီးစားပုခင်း၊ သင့်၏ ဥပေဒခိးဝေဖာကုဝေသ လုပုပု၊ ရနုပူဖုစုပေပေပေသေ
ကိုယုလကုဝေရာကွဲးတြာနု၊ တမနှင့် ပူပီလုပုမိဉ်း သို့မဟုတ် ကိုယုကိုယုယု အနုပုပုစုစုစုစုစုစု (သင့်သည့်
လုပုအသက္ခိ ကယုပု ဆကီးစားပေခင်းမိဉ်း)

c. အရကု သို့မဟုတ် မူးယစုဆေး၏ သကုဝေရာကွဲး သို့မဟုတ် လးမိုးမိဉ်း

d. ကိုယုဝံး၊ ကေလးဝေမြးပုခင်း၊ ကိုယုဝံးကုပုခင်း၊ ကိုယုဝံးကုပုခင်း သို့မဟုတ် ရးပုဝေကြးမိဉ်းအားလံဝံး
သို့မဟုတ် ဤ အေပုခေအနားမိဉ်း ပူဖုစုပေပုသည့် ဝေသဆံဝံးပုခင်း

- e. စိတို့ငှားဆိုရာ ဂျပ်နာမ်း သိုဟဟုတု စိတွ့ဝံ့ဂှ်းဩပွး
- f. လိတ္တိမးအားပုဖုဝု ကူးဆကုဝေသာ ဝေရာဂါကူးဆကွမ်း၊ လူ ခုခံအားကဆဝမ်းမး ဗိုဝ်းရပူ (HIV) သိုဟဟုတု ခုခံအားကဆဝမ်းမးဝေရာဂါ (AIDS) အပါအဝင် HIV ဝုဝုဝုဆကွယုညု မညုညု ဝမ်းနာချဆဝမ်းမဆို သိုဟဟုတု သေးခေပုဟဝုဝမ်းဆဝမ်းသကွမ်း၊ သိုဟဟုတု ဂုတိုဟမညုဝု ပုဖုထွေးသညုပုဖုဖဝေဝ ဤအရာ၏ မိးကြိမ်း
- g. ပုဖုဖဝေဝဝုဝုဝမ်းပုဖုဖဝေဝေသာ ဝေဆးဘက္ခိဩ အေပုခအေန သိုဟဟုတု စတညုဝုနုပုဖုဖတိုဝီ တညုဝုဝုဝမ်းပုဖုဖဝေဝေသာ ရုပိုဝုဝု ဆိုရာ ဂျပ်နာမ်း
- h. သုသညု လိဝ်းဝုသညု ခရီးသညုယုဆေဆညု ဝေလယာဩဝု ယာဦးခေပး၍ လိုကွါသညု ခရီးသညုပုဖုဖဝေဝမ်း မလ၍ သုသညု ဝိသနးပုခဝမ်း သိုဟဟုတု အုဆးဝေလဖုကကဝမ်းဆိုရာလးပွမ်းမးမးတြု ပါဝင်ပုခဝမ်း
- i. သုသညု မညုညု အုမန့ပီဩ သိုဟဟုတု ယုပီဩတြုဆိုပါဝင်ပုခဝမ်း (ဝေပုခေထာကုပုဖုဝု မလ၍)
- j. သုသညု အုမီရာယိုသညု မညုညုလးပွမ်းမးတြုဆို သိုဟဟုတု ဂုမ်းစုးစုးဝေလုလာပုခဝမ်း၊ ဝေပုမေအာက္ခိဩကုမးဝေလုလာပုခဝမ်း၊ ဝေကံကံရံမ်းတကုပုခဝမ်း (လုမုပုပီလုဟူးသညု နံရံမလ၍) သိုဟဟုတု ဆကီးအသံဝုးပုပီမးပါဝင်ညု ဝေတာက္ခိဩပုခဝမ်း၊ ဝေရေအာက္ခိဩသကုပုစသညုပါဝင်ညု မညုညုဝေရေအာက္ခိဩပုခဝမ်းမဆို၊ ဝေကကဝမ်းကွ ဝေလယာဩဝေပုမု ခုဆွမ်းပုခဝမ်း၊ ဝေတာက္ခိဩပုခဝမ်း၊ ခုဆွမ်းပုခဝမ်း၊ ဆကီးပုဖုဝုခဲညု၍ ခုဆွမ်းပုခဝမ်း၊ BASE (အေဆာက္ခိဩ၊ အတ္တနာ၊ တံတား၊ ဝေကံကံမုးပါး) ခုဆွမ်းပုခဝမ်း၊ ဝေလထီးပုဖုဝုပုခဝမ်း၊ စက္ခေလယာဩ လကုပုဖုဝုတြုခိုပုသနးပုခဝမ်း၊ ဝေလထီးခုနုပုခဝမ်း၊ ဝေလဩဝုဝုဝေလုစီးပုခဝမ်း၊ လူအမ်းပုဖုဝုဝေလုလွာစီးပုခဝမ်း၊ အမဲလိုကုပုခဝမ်း၊ ပုမုဝမ်းစီးပုခဝမ်း၊ ပိုလိုပု၊ ခုနုပုခဝမ်း၊ စာရိက္ခာတမုးပုဖုဝု ကြံးဝုဝုမု သေဘာတုညီထားပုခဝမ်းမရိုလှံ ဝေတာဝေပုစု စက္ခိးစီးပုခဝမ်း၊ သိုပုသုာ လိဝ်းဝု ဂိုကု သိုဟဟုတု နညုးပုပတစုဝေယာကု၏ ဆကီးဖုကပွးဝေအာက္ခိဩ အားလပုခိဩယုက္ခိဩတြုကု ဝေဆာဩကုဝေသာ ဝေအာက္ခိဩလးပွမ်းမးမပါဝင်ပု။ မီးပုဝုးပုစီးပုခဝမ်း၊ ဝေရဲ သိုဟဟုတု ဝေဆာဝုးရာသီအားကစားမး၊ စက္ခပုးဝုခိုပုပုဖုဖုစု ခရီးဝေလမုးဝေလွံကုပုခဝမ်း သိုဟဟုတု ခရီးဖုကမုးလမုးဝေလွံကုပုခဝမ်းတိုဟတြု ပါဝင်ပုခဝမ်း
- k. မညုညု အဖုကမုးဖက္ခိဩပွမ်း၊ စက္ခိ ဝေတာဝုလုနုဝေရး သိုဟဟုတု မညုညုအလားတုပုစုပုဆို၏ အကိဝိးဆကု
- l. မညုညု ဝုကလီးယားဝေလာဩ၊ ပစသညုးသိုဟဟုတု ဩနုပစစသညုးမဆိုမု ဝေရီယိုသတံပိကုမး သိုဟဟုတု ထိခိုကွး
- m. သုသညု ဤအမခံမုဝါဒဝေအာက္ခိဩ ထိခိုကွဩရမးကို ဝေရွာက္ခိဩနု သိုဟဟုတု ဝေတာဝုးဆိုမးမးကို အနညုးဆံဝုးဝေလွံ ပုခရနု အကီးအဖုကကဝမ်းသုဝုဩ အားထုတွးမုပီလုပုခဝမ်း
- n. သုသညု အမ်းပုပညုးဝုဝုဆိုဝေသာ အာဏာပိဝု သိုဟဟုတု စက္ခိဩဏာပိဝုးမု စိစုညု သိုဟဟုတု ဝေဆာဩက္ခိဩ မညုညုဝေရတပု၊ စက္ခိ သိုဟဟုတု ဝေလတဟုဝန်း သိုဟဟုတု ဝေလုကုဝုဝေရမ်းတြုဆိုပါဝင်ပုခဝမ်း သိုဟဟုတု တိုက္ခိဩသညု သေဘာသဘာဝ စက္ခိဝေရမ်းတြုဝုဝုခဝမ်း

ကြံးဝုဝုမုသညု အထက္ခိဩ စာရင်းပုစုထားသညု မညုညုခိဩမဆို၏ ရလဒုဖုစု

တောငှားဆိမးတစ္ဆေကို ပေးဝေရန ဝုငှားဆိမးပီး သငှာသည ကြံးဝုတ္တိမာ၏ ဆံဝုးပုဖတံ့ကို သောဘမတုလံ့ငှ ကြံးဝုတ္တိမာသည တောငှားဆိမးအတြက ဥပဒအရ တာဝနိဝေဘကာငှား သကုသေပရန သငှာတြငှ တာဝနိပါသည။ မညည့ဝုန္နပုးမဆိ၏ မညည့အပိုငှားတြငှဆိ မုန္နမရိဘေကာငှား တြာရလံ့ငှ သိုပမဟုတု ကြံးဝုတ္တိမာသည ငှကို အတည့ပီးဝုငှာ ငှာသည ကန ခ်န္နပုးမးအား သကုရေကွဲရိမညဟုတု။

4. အာမခံသြငှားဝေငြ ပေးဝေမး အာမခံလကွတု

ဤ အာမခံမူဝါဒဝေအာကို သငှ၏ အကာအကြယတြက ပေးရနိဝေသာ မညည့ အာမခံသြငှားဝေငြမဆိအား အာမခံမူဝါဒကိုငှဆောငှမု ပေးဝေရမညပုဖစပီး သငှ၏ အကာအကြယစတည့ဝေပုဖမု ရကု ဇဝ အတြငှား ကြံးဝုတ္တိမာ အမုန္နကယ အပည့အဝ လကွဲရိရမညပုဖစည။

ပေးရနိဝေသာ မညည့ အာမခံသြငှားဝေငြမဆိ ပေးဝေခငှားမရိပုဖစပီး အထကြငှ ရညးနးထားဝေသာ ရကု ဇဝ အခိန္နလအတြငှား ကြံးဝုတ္တိမာ အမုန္နကယ အပည့အဝ လကွဲရိရခငှား မရိသည့ ပုဖစပုငှ ဤ အာမခံမူဝါဒဝေအာကို သငှ၏ အကာအကြယည သငှ၏အကာအကြယစတည့ဝေပုဖမု ရကု ဇဝ အခိန္နလကွဲဝေပီးခေကကြငှ ဖ်ထိမးခငှားခရိဝုငှာသည။

5. ဝေငြပေးဝေမး အက်းအျမတံ့ား

- a. အာမခံမူဝါဒကိုငှဆောငှသည အေတြတြစညးမံဉးသတံ့တံ့ကု ငှ ဝုငှ ကိုညီစပီး
- b. သငှသည အေတြတြစညးမံဉးသတံ့တံ့ကု ဝုတြငှ ဝေဟုပုပထားသည့အတိုငှား တောငှားဆိမး၏ ဝေကနုပုယာသကုသေကို ကြံးဝုတ္တိမာအား ပေးစပီးပုဖစပီး

ကြံးဝုတ္တိမာသည ဤ အာမခံမူဝါဒတြငှ စာရငှားပုဖစထားဝေသာ အက်းအျမတံ့ားကို ပေးဝေပါမည။

သငှသည အခနးက ၁ တြငှ ဝေဟုပုပထားသည့အတိုငှား ဝေသဆံဝုးခငှားမဟုတံ့ငှ ကြံးဝုတ္တိမာသည အကာအကြယယားတြငှပုပထားသည့ အက်းအျမတံ့ားလံဝုးကို သငှအား ပေးဝေမညပုဖစပီး အခနးက ၁ မှ မေတာတဆထိခိုကုသေဆံဝုးမးပုဖစည့ ထိုအမးတြငှ ကြံးဝုတ္တိမာသည အက်းအျမတံ့ားအား သငှ၏ ဥပဒဆိရ ကိုယားလွယို ပေးဝေမညပုဖစည။

အထကြငှ ဝေဟုပုပထားသည့အတိုငှား အက်းအျမတံ့ားကို ကြံးဝုတ္တိမာပေးဝေသည့အခါတြငှ ကြံးဝုတ္တိမာသည တောငှားဆိမးအတြက ဤ အာမခံမူဝါဒဝေအာတြငှ သငှအေပငှသိုပ ဝေကကပ ဥပဒဆိရ တာဝနဝတံ့ရား ရိမညဟုတု။

6. မွားပြောင်းတင်ပို့ခြင်း

သင့် သို့မဟုတ် အာမခံမူဝါဒကိုင်ဆောင်သူသည် သင့်၏ ကိုယ့်အား ဤအာမခံမူဝါဒအောက်တွင် သင့်၏ အကာအကြွယ်၊ လက်ခံရန် ကြိတ်ဆွဲမှု၏ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို သက်ရောက်မှုရှိစေရန် မညီညွတ်သော အခွင့်အလမ်းကို ဆို ထိခံစားလွှဲပြောင်း သို့မဟုတ် မွားပြောင်းတင်ပို့လွှဲပြောင်း ဤ အာမခံမူဝါဒအောက်ရှိ သင့်၏ အကာအကြွယ်၊ တရားမဝင်မှု ကြိတ်ဆွဲမှု မှတ်ပုံတင်ပါမည်။

7. လိမ္မည့်

သင့်သည် လိမ္မည့်သော နည်းလမ်းဖြင့် မလုပ်ဆောင်ပါ။ သင့် သို့မဟုတ် သင့်အကြံပြုသူ လုပ်ဆောင်သော တစ်စုံတစ်ခုစေကာမူ

- a ဝေဟနဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် တစ်စုံတစ်ခုခုဖြင့် မွားပြောင်းသည့် သို့မဟုတ် လိမ္မာချစ်ကမ်းထားသည့် သိလွှဲမှု ဤ အာမခံမူဝါဒအောက်ရှိ ဝေဟနဆိုင်ရာ တစ်စုံတစ်ခုကို ဖျက်ဆီးခြင်း
- b ဝေဟနဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် တစ်စုံတစ်ခုခုဖြင့် မွားပြောင်းသည့် သိလွှဲမှု ဝေဟနဆိုင်ရာ တစ်စုံတစ်ခုကို ပုံနှိပ်ရန် ဝေဟနဆိုင်ရာ ဖျက်ဆီးခြင်း
- c စာရင်းကောက်ယူမှု သို့မဟုတ် တစ်စုံတစ်ခုခုဖြင့် အတုပုံစံလွှဲပြောင်းသည့် သို့မဟုတ် မွားပြောင်းသည့် သိလွှဲမှု ဝေဟနဆိုင်ရာ တစ်စုံတစ်ခုအား ပုံနှိပ်ရန် စာရင်းကောက်ယူမှုအား ကြိတ်ဆွဲမှုဆီသို့ ပြောင်းလဲခြင်း သို့မဟုတ်
- d သင့်မှ တစ်စုံတစ်ခုခုဖြင့် သို့မဟုတ် သင့်သိလွှဲမှုဖြင့် ဖျက်ဆီးသော မညီညွတ်သော ဆုံးဖြတ်ချက်များ သို့မဟုတ် ထိခံစားမှုအကြံပြုမှု ဝေဟနဆိုင်ရာ တစ်စုံတစ်ခုကို ဖျက်ဆီးခြင်း ကြိတ်ဆွဲမှုသည် ဝေဟနဆိုင်ရာ တစ်စုံတစ်ခုအား အရေးယူမှုတို့ကို ဖျက်ဆီးခြင်းဖြစ်သည်။

ကြိတ်ဆွဲမှုသည်

- a ဝေဟနဆိုင်ရာကို ပေးပို့မည့်ဟုတ်ပါ။
- b သင့်အား ဝေဟနဆိုင်ရာ ဤ အာမခံမူဝါဒအောက်တွင် ဖျက်ဆီးမှု သို့မဟုတ် ဖျက်ဆီးမှုဖြင့် ဝေဟနဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို ဆို ပေးပို့မည့်ဟုတ်ပါ။
- c ဤ အာမခံမူဝါဒအောက်ရှိ သင့်၏ အကာအကြွယ်သည် တရားမဝင် ဟု ဝေဟနဆိုင်ရာ ဖျက်ဆီးမှုဖြစ်သည်။
- d ဤ အာမခံမူဝါဒအောက်တွင် သင့် သို့မဟုတ် သင့်၏ ဥပဒေဆိုင်ရာ ကိုယ်စားလှယ်သည် ကြိတ်ဆွဲမှု ပေးပို့မည့်ဟုတ်ပါ မညီညွတ်သော ဝေဟနဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက်၏ ပမာဏကို သင့်ထံမှ ဖျက်ဆီးမှုဖြင့် ဖျက်ဆီးမှုဖြစ်သည်။
- e သင့်၏ အကာအကြွယ်ကို အာမခံမူဝါဒကိုင်ဆောင်သူထံသို့ မညီညွတ် အာမခံပြောင်းလဲမှုကို ဆို ဖျက်ဆီးမှုဖြစ်သည်။
- f ကြိတ်ဆွဲမှုထံမှ အချက်အလက်များကို ဝေဟနဆိုင်ရာ သင့်အား ခြင်းပုံစံဖြင့် ဖျက်ဆီးမှုဖြစ်သည် သို့မဟုတ်
- g သင့်အား ရဲထံသို့ အရေးယူမှုတို့ကို ပေးပို့ပါမည်။

8. အက်ဒီအဖျာကားသားသားဝေသာ ဂရုစိုက်;

သားသား တောသားဆိုးကို အနည်းဆုံးဝေလွှာ၂၆ရက်ကြာ မေတာတဆထိခိုက်မား၊ ထိခိုက်ကာရမားဝေဝေ နာမက်နားပျစွးတို၂ကို ရွာငွေကညး အက်ဒီအဖျာကားသားသားဝေသာ သက်တိတ္တကြယားမားအားလုံး လုပေဆာငမညးပျစွးပီး လကေတြ၂ကေသာအဆင်းမားအားလုံးကို လုပေဆာငမညး။

9. ပံ့တူအကာအကြယ

သားသား ဤ အမခံမူဝါဒအေကြာ အကာအကြယစွဲထကို၍ ရှိလင့် သး ဝေဒနာခံစားရသညး ဤမေတာတဆမး သို၂မဟုတ ဤနာမက်နားပျစွးတစွဲတညးအတြက အကာအကြယ ၁ ခု၏ အမားဆုံးဝေအေကို အက်ဒီအမတ္တိ ကြ်းဝေ့ထိ၂ ပေးဝေခံမညး

10. သား၏ အခြင်းအေရားအား ထိန်းခံပို့ကြယပျခင်း

ကြ်းဝေ့ထိ၂သညး မညညးဝေတာသားဆိုးမားကိုမဆို ကာကြယန သို၂မဟုတ ဝေပျစွးရန ဝေဝေဝေ သား၏ သို၂မဟုတ ကြ်းဝေ့ထိ၂၏ အခြင်းအေရားမား သကေရာကွးရွိစေရန အုခားမညညးပုဂံထိမဆို သား၏အမညးပျစွး တရားစြရန မညညးအခြင်းအေရားကိုမဆို ကြ်းဝေ့ထိ၂ ထိန်းခံပို့ကြယပျခင်း။

11. တောသားဆိုးမးစညးကမားသတ္တိကွ်း

သားသား ကြ်းဝေ့ထိ၂အား တတးဝေ့ထိ၂ အုမနွဲဝေ ဝေပျစွးရမညး။ ဤ အမခံမူဝါဒအေကို ဝေတာသားဆိုးမးတစွဲဆီသို၂ ပေပေပေပေပေပေပေ မညညးပျစွးပျစွးဆိုးဝေဝေပေပေပေပေ ရက ၃၀ အတြင်း မညညးအမးကိုမဆိုဝေပျစွးရမညး။ သားသား ကြ်းဝေ့ထိ၂အား ပျစွးပေတညးနေ၂စွဲစွဲ ရက ၃၀ ထကိုနောကွဲပီး ဝေပျစွးလင့် ကြ်းဝေ့ထိ၂သညး သား၏ ဝေတာသားဆိုးမးကို ပယံခြင်းရွိပီး မညညးဝေတာသားဆိုးမးကိုမဆို ပေးဝေခံရန ဥပေဒအရ တာဝနရှိပါ။

ကြ်းဝေ့ထိ၂သညး ဝေတာသားဆိုးမးအားလုံးကို စက္ကပူဝေဒနာလျစွးပေးဝေခံမညးပျစွး။

12. ကြ်းဝေ့ထိ၂ထံသို၂ ဝေတာသားဆိုးမးတစွဲပို၂သညးအခါတြာ ပေးရမညးအရာ

သား သို၂မဟုတ သား၏ ဥပေဒဆီကွဲကိုယွားလွယွ မညညးဝေတာသားဆိုးမးကိုမဆို ကြ်းဝေ့ထိ၂ မကိုထိယွ ကြ်းဝေ့ထိ၂လိအပုံးဝေဝေပေပေ သတင်းအခံကွဲလကွဲလုံး၊ အစီရင့်စာမား၊ မူရင်းကွဲမးပစာညးစာရင်းဝေဝေ ဝေပျစွးစာမား၊ အေထာကွဲထား၊ ဝေဆးဘက္ကိဉာ အေထာကွဲထားလကွဲတ၊ စာရိက္ခာတမးမား(ဝေဝေဝေပျစွးဘာသာစကား စာရိက္ခာတမးမ့ အဂါလိဟာသာစကားသို၂ ဘာသာပျစွးပျစွးကဲ့သို၂)၊ လိုအပွဲ က်မးကံနွဲပျစွး အတညးပျစွးထားမးတို၂ ပံ့ပိုးရမညး။

13. ဖိနှိမ်မှုများချခင်းခွင့် ဝေပျာင်းလဲချခင်း

a. စာပို့ကလေးများဖုန်း၊ အိမ်မေးလိမ္မော် သို့မဟုတ် ဆက်သွယ်ရေးနံပါတ်များပေးပို့ခြင်းအားဖြင့် ဤ အာမခံမှုဝါဒကိုဆောင်ရွက်ရာတွင် အာမခံမှုဝါဒကို အကာအကြွယ်ကြမ်းပုံစံဖြင့် ဖိနှိမ်မှုခံရပါမည်။ ကြမ်းပုံစံဖြင့် လက်ချခင်း၊ စာပေးပို့ခြင်း၊ ဖုန်း သို့မဟုတ် အိမ်မေးချခင်း သတိပေးစာကို ပေးပို့ခြင်း ထိုကြောင့် ဖိနှိမ်မှုများချခင်းသတိပေးစာကို လက်ခံရရှိမည် သတိပေးပါ။ သံသယကင်းရှင်းစေရန်... ကြမ်းပုံစံဖြင့် သင့်အား ဖိနှိမ်မှုများချခင်းကို သတိပေးပို့ရန် တာဝန်တော်များရှိပါသည်။

b. အာမခံမှုဝါဒကိုဆောင်ရွက်သည့် ကြမ်းပုံစံဖြင့် သတိပေးစာပေးပို့ချခင်းများဖြင့် ဤ အာမခံမှုဝါဒအား သင့်၏ အကာအကြွယ် ဖိနှိမ်မှုခံရပါမည်။ ဖိနှိမ်မှုများသည့်နေ့မှစ၍ အာမခံမှုဝါဒကိုဆောင်ရွက်မှု ဖိနှိမ်မှုများချခင်း သတိပေးစာကို ကြမ်းပုံစံဖြင့် ရရှိသည့် အခါပေးပို့ခြင်း မှတစ်ပါးမည်။

c. သင့်သည့် ကြမ်းပုံစံဖြင့် သတိပေးစာပေးပို့ချခင်းများဖြင့် ဤ အာမခံမှုဝါဒအား သင့်၏ အကာအကြွယ် ဖိနှိမ်မှုခံရပါမည်။ ဖိနှိမ်မှုများသည့်နေ့မှစ၍ သင့်ထံမှ ဖိနှိမ်မှုများချခင်း သတိပေးစာကို ကြမ်းပုံစံဖြင့် ရရှိသည့် အခါပေးပို့ခြင်း မှတစ်ပါးမည်။

d. ကြမ်းပုံစံဖြင့် သတိပေးစာပေးပို့ချခင်းများဖြင့် အာမခံမှုဝါဒကိုဆောင်ရွက်သည့် အချိန်အခါများတွင် သတိပေးစာပေးပို့ချခင်း အနည်းဆုံး သုံးလခန့်အတွက် ပေးပို့ချခင်းအားဖြင့် ဤ အာမခံမှုဝါဒကို ဖိနှိမ်မှုခံရပါမည်။ အာမခံမှုဝါဒဖိနှိမ်မှုများချခင်းနေ့မှစ၍ သင့်၏ အာမခံအခွင့်အလမ်းများကို ဖိနှိမ်မှုများချခင်းနေ့မှစ၍ ဖိနှိမ်မှုများချခင်းနေ့မှစ၍ သင့်၏ အကာအကြွယ် အာမခံအကာအကြွယ်၏ သက်တမ်းကန့်သတ်ခြင်း ဖိနှိမ်မှုများချခင်းပါမည်။

e. အာမခံမှုဝါဒကိုဆောင်ရွက်၍ သေတာတူညီသော ဖိနှိမ်မှုများချခင်းအား ကြမ်းပုံစံဖြင့် အေချာင်းအလဲများ ပြုလုပ်ပေးပါမည်။ ဝေပျာင်းလဲမှုများ သင့်၏ အာမခံအခွင့်အလမ်းများ ပြုလုပ်ခြင်း ဝေပျာင်းလဲမှုများ သင့်၏ လက်ရှိတည်ရှိသော အကာအကြွယ်ပေး သက်တမ်းကန့်သတ်ပါမည်။

14. အာမခံအား အဆုံးသတ်ချခင်း

အေကြေကြစည်းမိန့်ခွင့်သတ်မှတ်မှု ၄၊ ၆၊ ၇ သို့မဟုတ် ၁၃ ဝေအာကို သင့်၏ အကာအကြွယ် သို့မဟုတ် ဤ အာမခံမှုဝါဒကို ကြမ်းပုံစံဖြင့် ဖိနှိမ်မှုများသည့်အခါ

a. အနည်းဆုံး ၁၀ ရာခိုင်နှုန်း မတော်တဆသေဆုံးချခင်းအကြောင့် အာမခံထားရှိသည့် ပမာဏ၏ ၁၀၀% သို့မဟုတ် အနည်းဆုံး ၂ ရာခိုင်နှုန်း ရရှိသည့် မသန္နိန်များ၏ ၅၀% အား ကြမ်းပုံစံဖြင့် ပေးပို့ခြင်းဖြင့် သို့မဟုတ်

- b အကာအကြွယ်၊ ဆက္ကကုပီလုပုန စာချုပ်နှင့် ကြံ့ခိုင်မှု၊ သေဘာတူထားချခင်းမရှိဘဲ သင့်သည့် မညီညွတ် အရအညွှန်ခင်းသတ္တိကုပညာမိမိ၊ လိုအပ်ကိစ္စကိုမဆို ကိုကြီးမမရှိတော့လွှင့်
- c သင့်၏ အာမခံအကာအကြွယ် ခံကိစ္စခင်း ဗဟိုခင်းပါမည့်။

အာမခံမှုဝါဒသည့် အထက်က စည်းကမ်းသတ္တိကု (က) သို့မဟုတ် (ခ) ဝေအကြွင့် အဆုံးသတ္တညွှတ်အခါ သင့်သည့် ကြံ့ခိုင်မှုထံမှ တူညီသော သို့မဟုတ် ဆန္ဒသော အကိစ္စအမျိုးမျိုးကို ပေးသည့် မညီညွတ်အာမခံမှုဝါဒအကြွယ်အရ အရအညွှန်ခင်းသတ္တိကု ပျပညာမိမည့် မဟုတ်ပါ။

ကြံ့ခိုင်မှုသည့် အကာအကြွယ် ပံ့ပိုးပေးရန် စာချုပ်နှင့် သေဘာတူထားချခင်း မရှိဘဲ အာမခံမှုဝါဒကိုဆန္ဒသည့် ဤ အာမခံမှုဝါဒ ဝယ်ယူချခင်းအကြွယ် သတ္တိကုပေးသော စည်းကမ်းသတ္တိကုကို ကိုကြီးမမရှိတော့သည့်အခါ အာမခံမှုဝါဒသည့် ခံကိစ္စခင်း ဗဟိုခင်းပါမည့်။

15. တတိယအဖြုအစည်း၏ အခြင့်အရမ်းအား ခံယူချခင်း

ဤ အာမခံမှုဝါဒအားချခင်း အကာအကြွယ်လုပုပေးသော လူ သို့မဟုတ် ကုမဏီ သည့် ဤ အာမခံမှုဝါဒအား အကိစ္စကုရောကုစေရန် စာခံပီ (တတိယအဖြု အခြင့်အရမ်း) အကုပပဒ (အခန်း ၅၃B) ဝေအကြွင့် အခြင့်အရမ်းမရှိပါ။

16. ဝေငြေဖုကးခွင့် အတိုး

အာမခံမှုဝါဒခွင့် အကာအကြွယ်ယားတြင့် ပျသထားသည့် ဝေဒုလာပမာဏအားလုံးသည့် စက္ကပူဝေဒုလာ (S\$) ချခင်းပျစက္ကသည့်။ ကြံ့ခိုင်မှုသည့် ဤ အာမခံမှုဝါဒဝေအကြွင့် ကြံ့ခိုင်မှု ပေးခေသည့် မညီညွတ်ပမာဏသို့မဆို အတိုး ထည့်တြင်းမည့်ဟုတ်ပါ။

17. လခမ်းမိုးသည့် ပပဒ

ဤ အာမခံမှုဝါဒအပဒသို့ စက္ကပူပပဒမှ သကုရောကု ရှိပါမည့်။

18. အျခင်းပြားမမ်းအား ကိုတြယုချခင်း

သင့်သည့် သင့်၏ ဝေတာင်းဆုမ်းအပဒသို့ ကြံ့ခိုင်မှု၏ ဝေနာက္ခင်း ဆုံးပျစက္ကကား ဝေကန်ပွမ်းမရှိလွှင့် သင့်သည့် ဝေငြေဖုကးဆိုရာ အဖြုအစည်းခင်းခွင့် သုံးစြသမ်းဖုကး အျခင်းပြားချခင်းခင်းကို ဝေပျစက္ကခင်းတြင့် အထူးပျပေးသည့် သီးပျခင်းပျစက္ကပီး သမာသမက္ကေသာ အဖြုအစည်းတစုပျစက္ကသည့် ဝေငြေဖုကးဆိုရာလုပုခင်းအျခင်းပြားမမ်းပျစက္ကခင်းချခင်းစက္က လိမိတကု (FIDReC) ထံသို့ အမမ်းအား လခမ်းပျဟင်းခင်းပျဂါသည့်။ ငတို့၏ ဘခိဗ္ဗိယမှာ www.fidrec.com.sg ပျစက္ကသည့်။

ဤ အမခံမှုဝါဒ၏ စည်းမဉ္ဇးသတ္တိကွင်းဝှမ်း၌ ပတ္တကု၍ အမခံမှုဝါဒကိုဆောင်ရွက်ရာ၌ ကြံ့ခိုင်မှုရှိမှုကားကြောင့် ကြံ့ခိုင်မှုမရှိဘဲ ဝေပေပေါက်ပေါက် စက္ကပူသမဆေတိုင်း၌ သက္ကရာဇ်ကွဲပြားသော ခံ့သမာဓိပုဂ္ဂိုလ်တို့၏အကျဉ်းချုပ် (အခန်း ၁၀)၌ အညီ ခံ့သမာဓိပုဂ္ဂိုလ်တို့၏ အကျဉ်းချုပ်ကိုလည်း ဤအမခံမှုဝါဒအကြောင်း ကြံ့ခိုင်မှုမရှိဘဲ မညီညွတ်စွာ ဝန်ခံမှုမရှိဘဲ အပေ့ဆက်တိုက်တို့ကား သည့် စည်းကမ်းအတိုင်း ပြုစုစေပါ။

တံ့ပုဂ္ဂိုလ်တို့ကွဲပြားမှု နည်းစဉ်

ဝေအာကွါ အင်္ဂုလက္ခဏာ ပုဂ္ဂိုလ်အရ သတ္တိပုဂ္ဂိုလ်တို့ သင့်သိရှိစေရန် အင်္ဂုလက္ခဏာ ပြုစုစေပါ။

သင့်၏အသံကို ဖုန်းခေါ်ခေါ်

ကြံ့ခိုင်မှုရှိသည့် ထူးချွန်သောဝန်ဆောင်မှုများ သုံးစွဲသူဂရုစိုက်မှုအဆင့်တစ်ခုခု သင့်အား ပံ့ပိုးပေးရန် ဆိုလိုချင်ကြပါသည်။

အဖုကားကိစ္စများသည် မွေးမြူရေးဝန်ထမ်းကြံ့ခိုင်မှုရှိသည့် သင့်၏လက်ထောက်သလို ဝန်ဆောင်မှုအား ပံ့ပိုးပေးရန် သင့်၏အသံကို အင်္ဂုလက္ခဏာ ကြံ့ခိုင်မှုရှိသည့် သိချက်ရှိပါသည်။ ဤသို့ ပြုစုစေခြင်းဖြင့် ကြံ့ခိုင်မှုရှိမှု အဖုကားကိစ္စကို မွန်ဆောင်ရွက်ပေးပေးခြင်းဖြင့် ထိုအဖုကားအရာ ဝန်ထမ်းပုဂ္ဂိုလ်တို့ ကြံ့ခိုင်မှုရှိမှု ဖုန်းခေါ်ခေါ်ပါသည်။

ဝေအာကွါပုဂ္ဂိုလ်တို့ကွဲပြားမှု sq@income.com.sg သို့ ပေးပို့ပါ။

သင့်အပင့် ကြံ့ခိုင်မှု၏ ကတိ

ကြံ့ခိုင်မှုသည်

- သင့်၏ တိုင်းကားမအား မဆိုင်းမကြ အသိအမှတ်ချုပ်လက်ကိုင်ပါမည့်။
- လင့်ချမနှိုးခွင့် ဝေဝေပုံစံဖြာ စံတမုေးစတေးဝေးပါမည့်။
- ကြံ့ခိုင်မှု၏ တိုးတကွေးအား သင့်ထံသို့ အစညီပတု သတင်းပို့ပစပီး
- သင့်၏ တိုင်းကားမအား ကိုငြယန တတုေးဝေညွှေးအရာအားလုံးကို လုပေးဆောငါမည့်။

အာမခံမူဝါဒပိုင်ရှင်၏ ကာကြယေး အစီအစဉ်

ဤ အာမခံမူဝါဒသည် စက္ကပူ အပေးဝေငြ အာမခံ အဖြုအစညွေး (SDIC) အားပေးဝေ စီမံဝေး အာမခံမူဝါဒပိုင်ရှင်၏ ကာကြယေးအစီအစဉ်အကြံနှင့် ကာကြယေးသည်။ သင့်၏ အာမခံမူဝါဒ အက်ီးဝေးသည် အလိုအလ်ကုပစပီး သင့် နေရာထုပေးဆောငါမည့်အပါ။ ဤအစီအစဉ်အက်ီးဝေး အကနုအသတုေးအကြံနှင့် အကာအကြယရွှိသည့် အက်ီးအီမထွမ်းအီစားဝေးပထကပီး သက်ငြေးရွှိဝေး သတင်းအင်္ကျလက ပိုမိုသိရွှိရွှိကြက ဝေးရူးပီရ် Income သို့ဆကြယွ သို့မဟုတု GIA/LIA သို့မဟုတု SDIC ဝေ့ခွေးသို့ ဩေးရေကွါ။

(www.gia.org.sg or www.lia.org.sg or www.sdic.org.sg).